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Protokoll 

Årsmøte i Bækkelagets Sportsklub Håndball Bredde 

10.februar 2022 

6 fremmøtte – 5 stemmeberettigede    

 

1) 
Åpning  
Håndballstyrets leder Thomas Rustad ønsket velkommen. I åpning av årsmøtet ble det beklaget at 
Årsrapporten ble tilgjengeliggjort for sent i forhold til fristen.  
 
 
2) 
Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Dagsorden og innkalling ble godkjent 
 
 
3) 
Valg av dirigent, sekretær og protokollunderskrivere. 
 
Følgende ble valgt: 
 
Dirigent    Jon Gulbraar 
Sekretær   Dag Harald Østlie 
Signering Protokoll  Kim Martens Meyer og Marianne Øgaard Berg 
 
 
4) 
Årsberetning for 2021 
 
Håndballstyrets leder Thomas Rustad oppsummerte året 2021 og redegjorde for styrets arbeide 
gjennom året. For ytterligere detaljer henvises til årsberetning. 
 
Ingen hadde på forhånd sett for seg nok et Convid19 år, med tilhørende begrensninger for våre barn 
og unge i forhold til trening, kamper mv. . Dette har definitivt preget avslutningen av 2020/21 
sesongen og første halvdel av 2021/22 sesongen, både utenfor og innenfor håndballhallen. 
Allikevel har vi lag på flere nivåer som har kjempet seg til gode plasseringer i både cup og seriespill.  
 
Styret har i 2021 avholdt 14 styremøter, i tillegg til en rekke arbeidsmøter. Styret har samarbeidet 
svært bra og legger ned mye og godt arbeid for håndballen i BSK. 
 
Håndballgruppen startet i 2018 et viktig strategiarbeid, for å konkretisere våre prioriteringer frem til 
2023 når ny BSK Arena etter planen skulle stå klar. Men BSK Arena er sterkt forsinket og 2020 og 
2021 har stått i Covi19’s år. Styret har derfor jobbet med en revisjon av strategien og jobber nå under 
mottoet: #bskerbest 2025. 
 
Spond brukes som verktøy i alle årsklasser og tilbakemeldinger viser at dette brukes mer og mer og 
fungerer godt. 
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Foreldreutvalget har hatt aktivitet i periodene dette har vært mulig. Oppslutning om FU og antall 
representanter er god. Kiosksalg og billettinntekter fra breddekamper bidrar godt til gruppens 
økonomi, noe som kommer lagene til gode i forma v overføring til lagkassene  
 
Årsberetningen ble enstemmig godkjent 
 
 
5) 
Årsregnskap  
 
Årsregnskapet ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad 
 
2021 har vært preget av stor sportslig- og økonomisk usikkerhet som følge av Covid19. Et avlyst 
Norway Cup 2021 medførte at Håndballgruppen kun fikk tilført «minimumstøtten» fra Hovedkassen 
og dermed mottok 1,5 millioner mindre enn budsjettert. Regjeringens krisepakker for idretten- og 
frivilligheten har også i 2021 bidratt til å redusere det økonomiske tapet noe, men kan ikke på langt 
nær erstatte inntektene fra 400 hjemmekamper med kiosk- og billettinntekter.  
 
Økonomien i Håndballgruppen samlet er solid, til tross for et samlet underskudd på kr. – 860.812,- 
hvorav kr. -918 .810,- i BSK HE og kr.57.898,- i BSK Håndball. 
 
Vi vil takke sponsorer og støttespillere som valgt å fortsette på lag med oss. I tillegg har vi noen små, 
men viktige inntekter gjennom grasrotandelen og flaskepant på REMA 1000 i Sandstuveien.  
 
Håndballgruppen har godt økonomisk fundament. Resultatet for 2021 ble noe bedre enn budsjettert 
og gir derfor et godt utgangspunkt for videre sportslig satsing, vekst og økt aktivitet i 2022. BSK HE 
har inngått en provisjonsavtale med en frittstående konsulent, som skal jobbe med å selge BSK 
Håndball som et sponsor- og samarbeidsobjekt med tanke på å vesentlig øke sponsorinntektene til 
Håndballgruppen. 
 
Støtte til BSK Elite pålydende kr.1.330.500,- er fordelt på 2 poster hvorav kr.1.030.535,- er direkte 
Elite støtte fra Hovedkassen som kanaliseres gjennom bredde. Den andre posten kr.299.965,- er tapt 
dugnadsinntjening fra avlyst Norway Cup 2021, som håndball gruppen hav valgt å kompensere. 
 
Samlet overskudd for 2021 er på kr. 57 898,-. Styret ser seg veldig fornøyd med et slikt resultat med 
tanke på den situasjonen vi har opplevd i året som gikk.  
I tillegg til overskuddet ligger også en utbetaling til lagkassene på kr.232.000,- fra FU og kr.165.000,- 
fra Toa og Tørkdugnaden. 
 
Håndballgruppens årsregnskap for 2021 ble enstemmig godkjent. 
 
 
6) 
Innkomne forslag 
Styret har ikke mottatt noen saker eller forslag til behandling. 
 
 
  



3 
 

7) 
Aktivitetsavgift 
 
Håndballstyret ønsker at Årsmøte 10. februar 2022 fatter vedtak om opprettholdelse av  
aktivitetsavgift med samme satser for spillere f.o.m. 13-20 år og 2.div. – 6.div. som foregående 
sesong:  
 
Kr.3 100,- G/J 13 år  
Kr.3 100,- G/J 14 år  
Kr.4 600,- G/J 15 år  
Kr.4 600,- G/J 16 år  
Kr.4 600,- G/J 17 år  
Kr.4 600,- G/J 18 år  
Kr.4 600,- KS2/MS2  
Kr.2 300,- KS6/MS5  
 
Felles aktivitetsavgiften for årskullene til og med 16 år fastsettes av klubben sentralt.  
Håndballgruppen budsjetterer med disse satsene.  
 
Kr.1 500,- G/J 8 år og yngre  
Kr.1 600,- G/J 9 år  
Kr.1 700,- G/J 10 år  
Kr.2 000,- G/J 11 år  
Kr.2 500,- G/J 12 år  
 
For utøvere mellom 13-16 år, som ønsker å delta i flere idretter, så betales den aktivitetsavgiften som 
er høyest innenfor de idretter som utøveren deltar i.  
 
Styrets innstilling til uendret aktivitetsavgift ble enstemmig vedtatt 
 
 
8) 
Budsjett 2022 
 
Budsjett ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad.  
 
Budsjettet for 2022 legger opp til et «normalår» i forhold til at det gjennomføres Norway Cup og 
inntektene fra Hovedkassen dermed er vesentlig høyere enn virkelige overføringer for 2021. 
 
Lønnskostnadene er også justert svakt opp, dette for å være konkurransedyktige i markedet. 
 
Styret fremhever at Håndballgruppen har god egenkapital.  
 
Fremlagte budsjett ble enstemmig vedtatt og godkjent. 
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9) 
Valg  
 
Valgkomiteens innstilling til nytt kjernestyre: 
   
Leder  Thomas Rustad  1 år ikke på valg 
Nestleder Dag Harald Østlie 2 år gjenvalg 
Styremedlem Økonomi  Jon Gulbraar 2 år gjenvalg 
Styremedlem 
Utdanning/dommer 

Kaja Larsen 1 år ikke på valg 

Styremedlem 
Sekretær/Sport 

Kim Martens Meyer 1 år ikke på valg 

Styremedlem (Sport) Erik Johnsen 1 år gjenvalg 
Styremedlem (Sport) Jørgen Spolèn Erstad 1 år gjenvalg 
Styremedlem FU Tone Lise Aunan 1 år gjenvalg 
   
Styremedlem vara Takket nei Velges ikke inn 
  
Arbeidsoppgavene til kjernestyret er å styre bredde og elite gruppene, og håndtere saker som gjelder 
dem begge. Styret er også øverste ledelse i BSK Håndball Elite, og har ansvar for alle beslutninger i 
eliteklubben. Leder i kjernestyret møter i BSK Hovedstyret og representerer håndballmiljøet som 
helhet. 
 
Håndballstyrets forslag til ny valgkomite: 
 
Håndballstyret hadde ikke forespurt, men hadde forhåpninger om at noen fra sittende valgkomite 
ville ta gjenvalg. Styrets forslag er derfor: 
 
Vanja Konradsen 
Heidi Kalmo 
Aslak Johansen 
 
 
Styret fikk årsmøtets godkjenning til å jobbe med kandidater til valgkomiteen frem mot klubbens 
årsmøte 29.mars.  
 
 

Oslo, 10.februar 2022 
 
 
 

______________________________    ___________________________ 
Marianne Øgaard Bergh     Kim Martens Meyer 

 
 

 
_________________________ 

Dag Harald Østlie 
      (Referent) 
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